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d’Esclerosis Múltiple de Castelló. Per la que l’Ajuntament de les 
Coves contribuirà en l’esmentada Associació en poc més d’1.146€ 
per a l’any 2008.

2/ El proper 1 de desembre, he estat citat per la Fiscalia Provincial 
de Castelló per anar a declarar com a denunciat en l’obertura 
de diligencies per la denuncia presentada pel Grup Popular, al 
respecte de les factures que vaig presentar de diaris, fotocopies i 
material de papereria a este Ajuntament. 

3/ La venda de material de papereria, fotocopies, premsa, etc, 
l’he estat fent des del 1992 quan em vaig fer càrrec del negoci 
familiar i abans ho feia mon pare. Després de les diligencies serà 
un jutge i ningú més el que admetrà o no a tràmit la denuncia. 
No el portaveu del grup Popular com ja anat pregonant en unes 
declaracions a un reconegut diari provincial.

4/ S’ha contractat, per set mesos, a CELIA MARTI RENAU en la 
subvenció del Salari Jove.

5/ No es poden tirar enderrocs d’obra (runes com anomenem 
normalment a les Coves) a l’abocador de la carretera d’Alcalà. 
La denuncia que algun/a veí/na de les Coves va ficar, a fet que 
actues el SEPRONA, el qual ha obert un expedient per este tema. 
L’Ajuntament està a l’espera de conéixer eixe informe o les seues 
conseqüències. 

6/ Hem demanat a Conselleria de Medi Ambient l’autorització per 
abocar enderrocs, per a tapar els Residus Sòlids Urbans i després 
cobrir-ho en una capa de terra vegetal, i continuar així en la nostra 
idea de clausurar-lo. 

Cal remarcar i refrescar la memòria d’alguns, ja que l’abocador no 
està segellat, ni clausurat.

On s’han portat els enderrocs de l’obra que ha fet la teua empresa 
al mas dels Calduchs?, nosaltres no anirem a mirar-ho, perquè 
no creem que siga un delicte,  però esteu vosaltres que ja teniu 
experiència hauríeu d’anar al lloc on estan er unes fotos i denunciar-
ho. O es que les coses no són iguals, si les fan uns o altres?.

7/ Que com segurament  saben tots el proper dia 1 de desembre 
estic citat per a declarar per la fiscalia de Castelló per l’apertura 
de diligències per la denuncia presentada pel Sr. Miguel Zaragozà, 
la Sra. Cristina Orient, el Sr. Juan Zaragozà i el Sr. Andrés Sales,  
al respecte de factures que vaig presentar, de diaris, fotocòpies 
i material de papereria a este ajuntament essent alcalde de les 
Coves: He facturat material de papereria i diaris a l’ajuntament des 
de 1992 que em vaig fer càrrec del negoci, no he cregut mai, ni he 
volgut mai, aprofitar-me d’este ajuntament.

Desprès de las diligències del dia u de desembre serà el fiscal qui 
traslladara la denuncia a un jutge, i serà este qui admetrà a tràmit al 
denuncia, i no el portaveu del grup popular, SR. Zaragozà, com ja 
ha anat pregonant en algunes declaracions a un diari provincial.

6é.- MOCIONS D’URGÈNCIA.- Abans de passar al punt de 
precs i preguntes, i segons estableix l’article 91.4 del Reglament 
d’Organització Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
el Sr. Alcalde pregunta si algú dels presents desitja sotmetre a la 
consideració del Ple, per raons d’urgència, algun assumpte no 
comprés en l’orde del dia.
El Sr. Alcalde diu que  es presente el conveni que se signarà demà 

amb la Diputació Provincial per l’associació de l’esclerosi múltiple 
i que s’ha presentat sense temps per a incloure’l-lo a l’orde del 
dia.

Sotmesa a votació la procedència d’incloure este punt per urgència 
s’aprove per unanimitat.

SUBSCRIPCIÓ DE CONVENI PER AL TRANSPORT 
D’AFECTATS PER ESCLEROSI MÚLTIPLE.- S’adone al Ple 
de l’esborrany del conveni enviat per la Diputació Provincial per 
a la col·laboració amb el transport de persones afectades per 
l’esclerosi múltiple.

Sotmès a votació s’aprove per unanimitat i s’autoritza al Sr. Alcalde 
per a la signatura del mateix.

7é.- PRECS I PREGUNTES.-  Obert el torn de paraula es 
presenten els següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en referencia a lo que ha dit la Sr. 
Montull que no han acudit a cap acte de les jornades cultural, que 
les persones que van estar el divendres pot ser que foren clons, i 
que la Sra. Montull diu que no van ser invitades com Ajuntament. 
La Sra. Montull diu que si

El Sr. Zaragozà Ii pregunta que perquè van ocupar la presidència 
com a representació de l’Ajuntament.

La Sra. Montull respon que van ser invitats tots els alcaldes 
dels pobles del voltant. Que també va vindre algun regidor en 
representació d’aquest alcaldes dels pobles del voltant i que els 
regidors del JNP presents en eixe acte estaven desenvolupant 
alguna funció dins de les jornades, es a dir treballant. També 
comenta que ella estava com a regidora de Cultura de l’ Ajuntament 
de les Coves.

La Sra. Orient diu que es refereix al concert.

La Sra. Montull comenta que el dia del Concert estaven asseguts 
a la primera fila tots els representants del Comité Organitzador. 
Tots els que estaven treballant i organitzant les Jornades.

El Sr. Zaragozà diu que l’oposició no pot acreditar que els han 
invitat a col·laborar en absolutament a res.

La Sra. Montull comenta que es va invitar a col·laborar en les 
Jornades Culturals a tot el poble i qui no ha col·laborat és perquè 
no hi ha volgut.

La Sra. Orient pregunta que si es va invitar als dolçainers.

La Sra. Montull respon que aquest van tocar en el Ball del Pla.

La Sra. Orient Ii comenta que els dolçainers van haver d’anar ells, 
que no se’ls va cridar. 

La Sra. Montull respon que açò no es aixina i li pregunta a la Sra. 
Orient que si ella estava en l’organització de les jornades per 
afirmar açò.

La Sra. Orient li comenta que va hi haure algú que es va queixar 
per aquest fet


